

Organized by:



Subvented by:



HONG KONG SQUASH TEAM CHAMPIONSHIPS 2025

香港壁球隊際錦標賽 2025

Entry List 參賽隊伍名單

<u>No.編號</u>	<u>Team Name 隊伍名稱</u>	<u>Abbreviation 隊伍簡稱</u>	<u>Convenor 領隊姓名</u>
T1	Squashathon Zero	SQN 0	Ng Tsz Chun
T2	Squashathon S	SQN S	Ng Tsz Chun
T3	Squashathon PLZ	SQN PLZ	Ng Tsz Chun
T4	TSC	TSC	Allen Ngan
T5	Squashathon X	SQN X	Ng Tsz Chun
T6	Everything	Everything	Leung Kam Yan
T7	X-Alpha 1	X-Alpha 1	Lai Pong Yin
T8	X-Alpha 2	X-Alpha 2	Ng Yat Long
T9	X-Alpha 3	X-Alpha 3	Kwan Wan Lok
T10	Physical Chess 1	Physical Chess 1	Chan Shui Lun Wilson
T11	Physical Chess 2	Physical Chess 2	Chan Shui Lun Wilson
T12	USRC 1	USRC 1	Chung Leung
T13	USRC 2	USRC 2	Chung Leung
T14	ERROR	ERROR	Lee Hei Nam
T15	i-Mask Advance Squash Club	ADV	Kong Yuk Hang Jason
T16	HK Squash Gear	HKSG	Ng Adrian
T17			
T18			
T19			
T20			

Remarks 備註:

- Please inform us if there is any wrong or missing information on or before **23 December 2024 (Mon) noon**.
如有任何錯誤資料或遺漏，請於 **12月23日(星期一)中午12時正**或之前通知本會，以便更正。
- Open ballot will be held at Conference Room of Hong Kong Park Sports Centre at 3 pm on **23 December 2024 (Mon)** to decide the teams, division of pools in Stage 1, fixtures in Stage 2, and the playing order for each day.
本會將於 **12月23日(星期一)**下午3時正在香港公園體育館會議室進行公開抽籤以決定參賽隊伍名單、第一階段小組分組、第二階段對賽及每日比賽的球員出場次序。
- All the draws will be released via the Official website of Squash Association of Hong Kong, China on **6 January 2025 (Mon)**.
賽程表將於 **1月6日(星期一)**在中國香港壁球總會網頁內公佈。